
P r o t o k ó ł  Nr XLII/2010 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 20 maja 2010r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 1340. 
 
Obecnych 12 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pan Miemiec Jan 
        - Pan Giza Paweł 
        - Pan Wilhelm Daniel 
         - Pan Trembulak Szczepan 
 
6. Dyrektor BOSziP 
7. Dyrektor MGOK 
8. Komendant Policji w Oleśnie 
9. Kulisy Powiatu  
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XLI/2010 z dnia 21.04.2010r.  
5. Raport o stanie bezpieczeństwa Gminy Gorzów Śl.  
6.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok 
b)   upowaŜnienia Dyrektora  Miejsko Gminnego  Ośrodka Pomocy Społecznej w Gorzowie   
      Śląskim do wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o      
      charakterze socjalnym. 
c)   uchylenia uchwały Nr XXIX/223/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia   
      2009r. w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków      
      zagospodarowania przestrzennego gminy Gorzów Śl. 
7.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  



      międzysesyjnym. 
8.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
9.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
10.   Wolne wnioski i informacje.  
11. Zakończenie obrad .                                             
 
Ad1. Otwarcia XLII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 12 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer  - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał.  
Poinformował o wprowadzeniu dodatkowego punktu 7. Zaopiniowanie uchwały w sprawie :  
zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących                           
nowe inwestycje  na terenie Gminy Gorzów Śląski  w ramach pomocy de minimis. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 12głosami „za”, na obecnych na sesji 12 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XLI/2010 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 21-04-2010r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (12 głosami „za” na obecnych na 
sesji 12 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5. Raport o stanie bezpieczeństwa przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Oleśnie  
Tomasz Kubicki /załącznik do protokołu/ 
Komendant podziękował Burmistrzowi Gorzowa Śl. za efektowną i skuteczna walkę z wodą. 
Podziękowania proszę przekazać takŜe dla straŜaków z Gminy Gorzów Śl.  
Komendant poinformował o obchodach Ogólnowojewódzkich Policji , będą one się wiązały z 
nadaniem jednostce Sztandaru. Mam świadomość , Ŝe kaŜda z gmin ma swoje wydatki i 
kaŜda z gmin partycypowała by w kosztach. 
Pan Roman Neugebauer  - Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Panu Komendantowi 
za przedstawione sprawozdanie i była kwestia dofinansowania obchodów i sztandaru.  
Radny Pan śurawicki zapytał, czy była by moŜliwość zwiększenia patroli w godzinach 
nocnych i wieczornych w Zdziechowicach.  
Komendant wyjaśnił, Ŝe one są juŜ zwiększone. 
Przewodniczący Ran Roman Neugebauer poinformował, jak był Posterunek Policji w 
Gorzowie to kontakt z Policją był większy, niŜ jak jest przeniesione wszystko do Praszki.  
Komendant wyjaśnił, Ŝe chciałby dorzucić jeszcze 4 etaty do Praszki ale nie ma takiej 
moŜliwości. 
Radny Pan Zawada zapytał, czy nie mogło by się pouczyć tylko za brak dokumentów jeŜeli 
chodzi o rolników którzy jada na pole a nie karać zaraz mandatem. 
Komendant wyjaśnił, Ŝe on nie redagował ustawy i on nie moŜe powiedzieć pracownikom , Ŝe 
maja nie karać rolników. 
Radny Pan śurawicki zapytał, czy byłaby moŜliwość wznowienia tak jak kiedyś była „akcja 
posesja” 
Komendant wyjaśnił, Ŝe nie widzi przeciwwskazań Ŝeby nie robić tylko trzeba wcześniej 
uzgodnić terminy. 



Komendant podziękował za udział w sesji. 
 
Ad6a. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały  
budŜetowej  na 2010 rok 
W uchwale Nr XXXVI/282/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 grudnia 2009 r.  
w sprawie uchwały budŜetowej  na 2010 rok wprowadza się następujące zmiany :  
W §  1-  Załącznik  nr 1  -  Dochody budŜetu gminy 
 zwiększa  się dochody gminy o kwotę   463.373,00   zł 
W §  2-  Załącznik  nr 2  -  Wydatki budŜetu gminy 
zwiększa  się wydatki budŜetu gminy o kwotę    563.373,00 zł 
 Stan rezerwy ogólnej  po zmianach  wynosi  69.500,00 zł 
W § 4 – Załącznik Nr 3 – Przychody i rozchody budŜetu  
Zmniejsza się  rozchody  budŜetu z tytułu spłaty otrzymanych  krajowych poŜyczek 
i kredytów § 992 o kwotę  100.000,00 zł . 
Załącznik nr 8 – „ Wydatki na wieloletnie programy  inwestycyjne w latach 2010-2012   „   
do uchwały  budŜetowej   na 2010 rok   otrzymuje nowe brzmienie określone w załączniku do 
niniejszej uchwały.                                             
Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                       19.374.522,72 zł                                 
      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu 
         administracji rządowej                                                                                2.041.205,00 zł                                                                     
2). Przychody                                                                                                      5.810.425,00 zł                                                                                       
3).  Wydatki                                                                                                       24.280.079,52zł                         
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                       
        administracji rządowej                                                                                 2.041.205,00 zł                                                                 
4). Rozchody                                                                                                          904.868,20 zł                                                                      
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XLII/325/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2010r w sprawie: 
zmiany uchwały budŜetowej na 2010 rok została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 
głosami „za”, na obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: upowaŜnienia 
Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gorzowie Śląskim do 
wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odczytał pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej. 
 



Uchwała Nr XLII/326/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2010r w 
sprawie: upowaŜnienia Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Gorzowie Śląskim do wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami „za”, na 
obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinie i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5c. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił projekt uchwały w sprawie: uchylenia 
uchwały Nr XXIX/223/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 kwietnia  2009r. w 
sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Gorzów Śl. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
pozytywną opinię z wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej 
 
Uchwała Nr XLII/327/2010 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 20 maja 2010r w 
sprawie: uchylenia uchwały Nr XXIX/223/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 29 
kwietnia 2009r. w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków     
zagospodarowania przestrzennego gminy Gorzów Śl. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 12 głosami „za”, na obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu . 
 
Ad7. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zwolnień od 
podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje  na terenie 
Gminy Gorzów Śląski  w ramach pomocy de minimis. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poddał projekt uchwały pod 
głosowanie i przesłanie do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów w sprawie wydania 
opinii. Projekt uchwały w sprawie: zwolnień od podatku od nieruchomości dla 
przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje  na terenie Gminy Gorzów Śląski  w ramach 
pomocy de minimis został przegłosowany przez Radę Miejską jednogłośnie - 12 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 12 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Przerwa od 1205

 do 1245 
 
Ad8. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer podziękował Burmistrzowi za 
przeprowadzenie sprawnej akcji powodziowej. 
Poinformował o pismach od : 
- Wojewody Opolskiego w sprawie uchwały Nr XLI/322/2010 z dnia 21 kwietnia 2010r  
- Urzędu Marszałkowskiego z okazji 20 rocznicy samorządu 
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/.  
 
Ad10. 
Sołtys Kobylej Góry poinformował, Ŝeby nie zostawiać przepustów na drogach powiatowych. 



Sekretarz Pan Roland Fabianek wyjaśnił, Ŝe o drogi gminne niema problemu największy 
problem to chodzi o rowy melioracyjne i Lasy Państwowe. 
Radny Pan śurawicki zgłosił wznowienie „akcja posesja” i wtedy moŜna zwrócić uwagę tez 
na rowy. 
Radna ElŜbieta Lepsza zgłosiła o dofinansowanie do dwóch lamp w Dębinie przy okazji 
oświetlenia przez Drogi Krajowe. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe spróbuje porozmawiać na ten temat z 
Dyrekcją Dróg Krajowych. 
Radny Kinach zapytał, czy będzie powołana komisja szacująca skutki powodzi. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, Ŝe jeŜeli Wojewoda nie ogłosi klęski 
spowodowanej powodzią my nic nie moŜemy zrobić. 
 Sekretarz Pan Roland Fabianek poinformował, jeŜeli będzie taka potrzeba szacowania 
skutków powodzi to będą wysyłane informacje do sołtysów. 
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XLII sesję Rady Miejskiej.  
 
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                             Roman Neugebauer 
 
 
 
 
 


